
     Bestyrelsesmøde i aktivitetsforeningen den 21/10 - 2020 
Tilstede: Niels Bjørn, Lars, Preben, Claus, Bente, Mona og suppl. Mie 

Fraværende: 

Godkendelse af 
referat 

Referat fra 23/9-2020 godkendes 

Vogn fra Jyden Lærkeskallerne til beklædningen af vognen er bestilt, men der er ventetid på 
leveringen. 
Der skal frembringes 4 betonstolper til hjørnerne af vognens planlagte 
overdækning. Niels Bjørn vil snakke med Mads herom. 

Beplantning på 
fodboldbanen 

Træerne vil blive leveret i tidsrummet 11-14/11, og der planlægges med 
plantningen af disse i weekenden i samme uge (46). 
Græsset er sprøjtet ned, og jorden skal gubbes forud for plantningen. 
Mona laver flyers til husstandsomdeling i uge 45. 

Julebelysning og 
julemand 

Julebelysningsudvalget gør belysningen klar, så stjernerne kan tændes 28/11 
ved lygtetændingstid. 
Planlagt ankomst af julemand med toget fra Vemb 28/11 kl.14.19. (Mona 
giver tidspunktet til Karsten) 
Mie og Lissi vil stå for arrangementet 28/11, med b.l.a. æbleskiver, gløgg og 
dekorationer. 
Hele arrangementet er med forbehold, ide ingen ved hvordan anbefalingerne 
og restriktionerne vedr. Covid 19 er til den tid. 
Mona laver flyers til husstandsomdeling i uge 45. 

Arealet ved søen Ved beskæring (Niels Bjørn) vil udsigten fra madpakkehuset mod søen blive 
forbedret. 
”Kommunen” slår nu igen græsset noget oftere.  

Frivilligt arbejde Udkast til flyers vedr. frivilligt arbejde godkendes, og Mona laver følge”brev”, 
så disse kan blive omdelt til samtlige husstande i uge 45. 

Evt. Nye ejere er flyttet ind på Skolevej 12, og Bente sørger for at byde dem 
velkommen. 
Niels Bjørn har solgt de gamle stole fra klubhuset. 
Næste bestyrelsesmøde er planlagt til 18/11-2020 kl. 19 i klubhuset. 
Claus sørger for brød til kaffen. 

  
  

 

Ref. Mona 


